
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 25. ledna 2022 (MS Teams) 
 

 

Přítomni:      prof. Kočí, doc. Sýkora, doc. Hlinčík, dr. Šír, doc. Macák, doc. Šimáček, doc. 

Ciahotný, doc. Kubal, prof. Jeníček, Ing. Březina, dr. Bindzar, Ing. Váchová, doc. 

Kubička, Ing. Šritrová, Šárka Dintarová 

Omluveni:     
 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Centrum pro oběhovou chemii v Německu. Pan rektor bude ke konci měsíce zasílat návrhy 

činností, které za naši univerzitu budeme ochotni realizovat. 

 P. rektor tento víkend letí do Ománu, bude tam nabízet i témata, která se týkají FTOP. 

 Připravuje se smlouva s univerzitou v Turecku. 

 

Pror. Jahoda 

 Příprava národního fondu obnovy. Uvažuje se o přípravě programu ve spolupráci s ČVUT. 

 

Pror. Vojtěch 

 Aktualizace složení komise pro fond Dagmar Procházková, za FTOP zůstávají doc. Kubička a 

dr. McGachy. 

 Problematika OpenAccess. 

 

Pror. Pospíšil 

 Příprava stavby na Vítězném náměstí.  

 

Pror. Rumlová 

 

Kvestorka 

 Univerzita se dostala do vyšší kategorii plátce DPH, mění to pravidla rozpočtu. 

 Otázka antigenních testů. Vše záleží na rozhodnutí vlády. V případě potřeby by mělo být 

umožněno diplomantům a doktorandům poskytnutí testu. 

 

Senát 

 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 15. 2. 2022 online. 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Kočí – děkan 

 Výroční zpráva za rok 2020 je již zveřejněna na webových stránkách FTOP a VŠCHT Praha. 

 13. – 17. 3. Světový kongres ekologické výchovy. Centrum ekologické výchovy (Jiří Kulich) 

by navštívil se středoškoláky VŠCHT (za FTOP doc. Kubička). Dále by bylo dobré navázat i 

spolupráci s doc. Ciahotným (projekt Krušnohoří). 

 Od 1.1. 2022 pan rektor pověřil vedením nového ústavu 241 profesora Kočího. 

 



 

doc. Sýkora – proděkan pro pedagogiku 

 Ústav 215 a 216 zatím nenahlásili praxe pro středoškolské studenty. 

 Na konci roku 2022 odchází z CIS Ing. Šimek. 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku (od 1.2. 2022) 

 PIGA. Dr. Bindzar osloví jednotlivé vedoucí ústavů, aby měli určitou váhu v rozhodování. 

Fakultní požadavky převyšují peníze, které máme přiděleny. 

 Pokud studenti budou chtít prodloužit zkouškové období z důvodu Covidu, je nutná oficiální 

žádost na děkanát. 

 Zadávání prací BP a DP se řídí směrnicí A/S/961/6/2021, práci zadat do 11.2. do SIS. 

V případě, že z pandemických důvodů nedojde k měření v laboratořích, dá se toto zdůvodnění 

vložit do práce. 

 Jsou zakoupeny konferenční sady – budou se distribuovat na jednotlivé ústavy. Prověří dr. 

Bindzar.  

 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 Dělení specifického vysokoškolského výzkumu. Fakulta by měla mít 4,8 mil Kč. 

 VIGA,  A1  - 5 projektů, A2 – 28 projektů. Dohromady 5,3 mil Kč. 

 JIGA 2 přihlášky (dr. Škarohlíd Ú240, dr. Pokorná Ú217). 

 Výzva Operační program Jana Ámose Komenského. 

 Navýšení odměn za posudky dizertačních a habilitačních prací.  

 Podpora článků pouze pro Q1 a Q2.  

 

dr. Šír – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 DoD jsou přesunuty na únor. Oddělení komunikace natočilo medailonky našich absolventů – 

budou na Youtube. Fakulty budou podporovat vznik fakultních koordinátorů pro DoD. 

 Výpočet odměn na výuku pro erasmovské studenty.  

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 Proběhla informace, jak bude probíhat testování zaměstnanců v únoru? Zatím se čeká na pokyn 

vlády. Chybějící testy pro studenty se mohou vyzvednout ve skladu VŠCHT. 

 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

 Omezování klimatických změn – 25.1. proběhlo zasedání senátu FTOP, připomínky/změny již 

byly zakomponovány. 

 Časopis Paliva – doc. Ciahotný prosí vedoucí ústavů k příspěvkům. 

 

Ústav 217 (prof. Jeníček) 

 Proběhlo výběrové řízení na vedoucího ústavu 217, do výběrového řízení se přihlásil prof. 

Bartáček, který úspěšně prošel a bude vedoucím. 

 

Ústav 218 (doc. Macák) 

 Sylaby nového předmětu pro Omezování klimatických změn budou do konce týdne. Doc. 

Macák bude informovat doc. Ciahotného. 

 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

 Doc. Kubal vyhlašuje konkurz pro dr. Durďáka na A5. 
 

 

 

 

 

 



Senát (Ing. Váchová) 

 Projednány připomínky senátu k novému studijnímu programu Omezování klimatických změn. 

 DoD bude výstup z hlediska senátu. 

 Nový studijní program Ú 241 prof. Kočí.  

 Vedoucí ústavů mají předat pedagogům, aby dali zpětnou vazbu na hodnocení v anketách v SIS. 

 Žádost o vyplnění dotazníku na HR Award zaměstnanci. 

 

 

Ing. Šritrová  

 Ing. Mittnerová připravuje článek pro Chemické listy - významné ženy v chemii, pan děkan 

vyzývá členy kolegia, zda nemají nějaký nápad. 

 

Různé 

 Prof. Kočí poděkoval členům kolegia za skvělou spolupráci. 
 Členové kolegia taktéž vyjádřili dík panu děkanovi za skvělé vedení fakulty. 

 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 15. 2. 2022 ve 14. hodin online. 

 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


